
Mój wynik napawa optymizmem - komentuje Anna
Węgłowska z PiS
data aktualizacji: 2019.10.16

Powyborcze komentarze - ciąg dalszy. Po Adamie Żylińskim i Piotrze Żuchowskim, których
wypowiedzi można było przeczytać na infoilawa.pl wczoraj, dzisiaj oddajemy głos Annie
Węgłowskiej.

Kandydatce PiS, podobnie jak wymienionym wcześniej konkurentom, nie udało się zdobyć mandatu
posłanki na Sejm RP, o który się w tych wyborach ubiegała. Mimo to kierownik Placówki Terenowej
KRUS w Iławie, zamieszkała w Ławicach, która w niedzielę, 13 października startowała z 9. miejsca
na liście Prawa i Sprawiedliwości, jest zadowolona ze swojego wyniku. Przypomnijmy: uzyskała 2
844 głosów w okręgu, z czego dokładnie 1 500 w powiecie iławskim.

- Wynik bardzo mnie cieszy, gdyż przy tak mocnej lokalnej konkurencji jest
prawie 3 tysiące głosów, z czego 1 500 z naszego powiatu, co napawa
optymizmem. Przede mną cztery lata ciężkiej pracy, gdyż wyborów nie wygrywa
się w dwa miesiące - komentuje Anna Węgłowska.

A dlaczego - jej zdaniem - żaden kandydat z powiatu iławskiego nie dostał się do parlamentu?

- Po pierwsze: trzeba postawić na jednego kandydata, by mieć swojego



przedstawiciela w Sejmie RP, po drugie: być rozpoznawalnym nie tylko w jednym
powiecie, po trzecie: ciężka praca lokalnych struktur przez cały okres trwania
kampanii wyborczej, czyli przez 4 lata - uważa Węgłowska.

Kolejne powyborcze komentarze na infoilawa.pl - wkrótce.
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